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1.    
 Innledning   

  

Styrets beretning for årsmøteperioden 2023 - 2024, viser at aktiviteten har tatt seg opp         
igjen. Riktignok måtte en planlagt tur til Sulitjelma avlyses på grunn av at Sulitjelma 
hotell ble tatt i bruk som flyktningmottak for ukrainere, men den ble erstattet av en 
annen tur til Mo i Rana til samme tid. Styremøtene har blitt avviklet som planlagt, alle 
på kontoret på Postterminalen. Salten og Lofoten avdeling har en brukbar økonomi, 
men vi trenger fortsatt å finne nye områder hvor vi kan skaffe inntekter til foreningen. I 
2023 fikk vi overført et tilskudd fra Fagforbundet. Vi har kontakt med Fagforbundet, 
Post Nord-Norge og samarbeider på enkelte områder, men ønsker fortsatt å ha et enda 
bedre samarbeide. Vi takker for bidraget på kr 3000,- 

  

2.    Tillitsvalgte  

      Årsmøtet i 2023 valgte følgende tillitsvalgte:  

  
Leder Wiggo Nilsen  2023 
Nestleder Britt Konny Hansen  2023-2024 
Sekretær Arnt Holm  2023-2024 
Økonomiansvarlig Lisbeth Jakobsen  2023-2024 
Styremedlem Jan Kåre Barstrand  2021-2023 
Varamedlem Arnstein Kjelaas  2023-2024 
        
Kontakter       

Fauske Jan Kåre Barstrand    
Rognan Peter Rognan    
Svolvær Sissel Pedersen    
Leknes       
Meløy       
  

 Revisorer:         Arnfinn Johansen                                                                                
             Judith Olafsen               
 Vara revisor:        Evy Leen Pedersen    

Valgkomite:                                        Frank Willy Jønsberg                                                                          
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Mathias Kristiansen  

                                                                            

Avdelingen praktiserer 2 års valgperiode for tillitsvalgte (I noen tilfeller aksepteres 1 års 
forlengelse) Valgkomiteens medlemmer velges for ett år om gangen. Valgperioden for 
den enkelte tillitsvalgte kommer frem av protokollen fra årsmøtet 2022  

  

3.    Møtevirksomhet  
    

3.1 Årsmøtet  
      Årsmøtet ble avviklet den 23. februar på møterom «Kjerringøy» på Tusenhjemmet i 
Bodø.               
         

  

 3.2     Styremøter                                                                                                                    
  
Det har vært avviklet 9 styremøter i årsmøteperioden. Møtene har vært holdt på på 
foreningens kontor på Postterminalen. 
  
3.3 Medlemsmøter  
Det har vært avviklet 7 medlemsmøter og 4 Julelunsj/julebord i perioden.                                   
5 medlemsmøter på Tusenhjemmet, 1 Fauske Eldresenter og Julelunsj på Gidsken 
(Flymuseet) i Bodø, Kjøkkenet i Svolvær, Nordnes kro i Saltdal og Jernbanekafeen på 
Fauske. Ifølge statuttene skal det ikke holdes medlemsmøter i juni og juli. På grunn av 
det flotte sommerværet ble det ikke avviklet noe medlemsmøte i august. 

  

3.4   Landsstyret  

 Salten og Lofoten avdeling har for tiden 1 representant i Landsstyret, Ann Karin 
Tenggren ble valgt som styremedlem på Landsmøtet i 2021.  

  

 

3.5 Pensjonistforbundet  

 Ingen fra kretsen deltok på Årsmøtet i Pensjonistforbundet i 2023.  
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4         Medlemmene  
Medlemstallet i avdelingen er blitt redusert i årsmøteperioden. Vi har rekruttert 7 nye 
medlemmer, og 14 medlemmer er gått ut av foreningen siden årsmøtet i mars 2023                     
Pr 31.12 2023 har foreningen 181 medlemmer.   Vi har tatt kontakt med de fleste som 
måtte slutte ved Bodø- terminalen i mars. 2 nye medlemmer ble resultatet av det.  

                                                   

4.1     Adresseregisteret  
Salten og Lofoten har eget adresseregister og stiller tilsvarende krav til ajourhold av 
adresseregister som for medlemsregister. Adresseregistret benyttes ved utsending av 
informasjon til medlemmer som ikke har oppgitt e-postadresse.  

  

4.2      E-postadresse  
Medlemsregisteret er forutsatt å inneholde e-postadressen til de som har/disponerer en 
slik adresse. Vi mangler fortsatt e-postadresse til ca 1/3 av medlemmene.  
  

4.3       Medlemmer som har gått bort siden forrige årsmøte  

  
Hans Johan Johansen, Bodø døde 20.08.2023 

Sigfred Mathisen døde. Stamsund 11.01.2024 

 

Vi takker for trofast medlemskap og lyser fred over deres minne.  

  

5          Økonomi  
Økonomien i Salten og Lofoten avdeling er bra i forhold til de aktivitetene avdelingen 
gjennomfører. Styret har heller ikke i år oppnådd avtaler om dugnad e.l. som kunne gi 
oss noen flere inntekter.   Vi har heller ikke fått avtale med Teknobingo om andel av  
Bingo inntekter.                                                                                                                              
Utenom kontingenten har avdelingen følgende muligheter til inntekter/støtte:  

• Ekstra tilskudd til avdelingene fra Postens Pensjonistforbund  
• Grasrotandel fra Norsk Tipping  
• Momskompensasjon fra Staten  
• Loddsalg på medlemsmøtene  
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5.1        Kontingenten  
Kontingenten for 2023 er: For medlemmer av Fagforbundet kr. 102,-                 

                                                 Ikke medlemmer                               kr. 336,-   

5.2         Ekstra tilskudd til avdelingene  
Viser til vedlagte regnskap  

  

5.3          Grasrotandel fra Norsk Tipping  
Viser til vedlagt regnskap.                                                         
Styret anbefaler fortsatt medlemmene til å slutte opp om ordningen. Foretaksnummer 
finner du på sistesiden av «Seniorposten»   

  

6              Måloppnåelse i arbeidsplan 2023-2024  
Orientering om bl.a. arbeidet med Arbeidsplanen blir gitt på medlemsmøter og dessuten 
omtalt i informasjonsbladet vårt. I denne beretningen tar vi bare med et utdrag.  

  

 
DEL 1:      INTERNE ARBEIDSMÅL  
Organisatoriske forhold  

• Salten og Lofoten disponerer i dag et kontor i Bodø Postterminal. Vi har der eget 
kontorutstyr som dekker vårt behov. Vi har sett oss nødt til å investere i nytt 
datautstyr. Dessuten disponerer vi nødvendig kontormaskiner for kopiering som 
dekker vårt behov. Her kan vi holde alle styremøter- og andre møter etter behov.   

• Sentralt i Postens pensjonistforbund satses det nå på IKT som også betyr en del 
arbeid for avdelingene. Det jobbes fortsatt med medlemsregisteret, 
regnskapssystem, og e-postsystemet. Forbedring av hjemmesiden vår pågår hele 
tiden. I tillegg har vi tatt i bruk egen side på Face Book.  

• Avdelingen har 3 roder (Svolvær, Fauske og Rognan og), vi har ennå ikke lyktes 
med å få i til roder i Vest-Lofoten og Meløy/Rødøy.  

• Avdelingen har som mål og spre medlemsmøtene. 2 medlemsmøter har vært 
arrangert på Fauske og ett i Mo i Rana sammen med Mo avdeling. 

  

Medlemsutviklingen.  

• 7 nye medlemmer i årsmøteperioden. 14 medlemmer i avgang i samme periode 
  

Økonomi  
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Avdelingens økonomi er fortsatt brukbar. Styret skal være på vakt og planlegge for at 
utviklingen kan bli endret i fremtiden.  

  

 7             Noen organisatoriske saker  

      

 7.1     Organisering av Salten og Lofoten avdeling  
 De siste årene har styret forsøkt å få etablert roder innenfor avdelingenes 
organisasjonsområde, med en rodeleder som kan være knutepunkt mellom 
medlemmene i roden og styret. Så langt har vi fått opprettet roder på følgende 
områder:  
Fauske rode med Jan Kåre Barstrand som kontaktperson                                                      
Rognan rode med Peter Rognan som kontaktperson                                                                              
Svolvær rode med Sissel Pedersen som kontaktperson  

Peter Rognan har bedt om å få fratre, men vi har dessverre ikke lyktes å finne en ny. 

            

7.2           Informasjonsvirksomheten  
Informasjonsvirksomheten i avdelingen fungerer bra sett fra styrets ståsted.  Nettsiden  

 vår er blitt oppdatert og er blitt veldig bra.                                                                    
Vi mangler fortsatt tilbakemeldinger fra medlemmene om hvordan de oppfatter 
situasjonen. Den viktigste informasjonskanalen fra styret er informasjonsbladet 
«Seniorposten». Vi vil gjerne ha større engasjement fra medlemmene når det gjelder 
bidrag til bladet. Bladet vårt kommer på e-post til de som har oppgitt en slik, men vi har 
fortsatt for mange vi sender papirutgave til. Medlemmer av styret har besøkt 
medlemmer på kaffetreff i Bodø, på Fauske og i Saltdal.  

7.3           Fagforbundet  
Postkom ble innlemmet i Fagforbundet fra 01.01.2020.                                                                          
Salten og Lofoten avdeling samarbeid med Fagforbundet Post og Finans.  

        

7.4           Posten Norge  
Samarbeidet og kontakten med Posten Norge er det også grunn til å framheve. 
Avdelingen får disponere et kontor på Postterminalen i Bodø med tilgang til 
kontormaskiner og rekvisita. Etter hvert som den postale virksomheten i Norge er 
redusert, har dette med kontorplass m.v. blitt et problem for postpensjonistene. Styret 
opprettholder kontakten med Postens ledelse i Bodø, og fagpersoner stiller gjerne opp 
på møter hos oss for å gi aktuell og nødvendig informasjon.  
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7.5            Representasjon i de kommunale og fylkeskommunale eldreråd  
Postens Pensjonistforbund har som policy at våre medlemmer skal være representert i 
så mange eldreråd som mulig innenfor avdelingens organisasjonsområde.                                       
For valgperioden 2023-2027 er vi representert i ; 
Nordland Fylkes eldreråd med Ann Karin Tenggren som vararepresentant  
Bodø eldreråd med Ann Karin Tenggren.   
Fauske eldreråd med Torny Pedersen.   
Saltdal eldreråd er Arnfinn Johansen politisk representant.   
Vi mangler representanter til de øvrige eldreråd i avdelingens område.                                   

  

     7.6             Krans / blomster fra Posten/Bring og kolleger i forbindelse med                            
         begravelse av tidligere posttilsatte.  

Ordningen med at Postens Pensjonistforbund har påtatt seg ansvaret med å følge opp 
dødsfall til tidligere postansatte og foreta bestilling av krans/blomster fra Posten/Bring 
og tidligere kolleger, har fungert i ganske mange år nå. Ordningen synes å ha fungert 
godt, selv om vi naturligvis er klar over at det forekommer glipp som ikke avdelingen 
oppdager. Dette er et problem som vil øke etter hvert som tiden går. Vi anmoder derfor 
medlemmer rundt i avdelingen om å melde fra til styret når de får kjennskap til at 
tidligere kolleger er døde. Styret presiserer at ordningen ikke er knyttet opp til 
medlemskap i Postens Pensjonistforbund, men gjelder for alle som er pensjonert fra 
Posten. Vi har fått nye regler for blomsterbestillinger i år. Det har vært krans tidligere, 
men nå blomsterbukett. 

    

8. Turer og Reiser  

8.1. Medlemsturer 2023 

Foreningen har vært aktiv på reisesiden i 2023 tross fortsatt litt vanskelige tider.   

23.5.    Dagstur til Myrland gård Holandsfjorden  31 deltakere  

06.-13.06.    Helsingfors og Tallin    16 deltakere  

28.-29.9.  Tur til Mo i Rana    15 deltakere  

Til turen til Holandsfjorden ble 31 personer som ikke er medlemmer fra Gildeskål og Meløy 
invitert til å bli med på turen. Vi fikk 1 nytt medlem av disse etter turen.  

Reiseansvarlig i 2023 har vært Wiggo Nilsen.  

 9. Andre arrangement/aktiviteter  
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9.1. Sosiale og kulturelle aktiviteter  

For årsmøteperioden 2022 - 2023 tar styret med følgende sosiale- og kulturelle aktiviteter:  

• Den største og viktigste aktiviteten i Salten og Lofoten avdeling arrangerer for sine 
medlemmer er reisevirksomheten.   

• Regelmessige kaffetreff for våre medlemmer har på grunn av Corona-restriksjonene 
hatt en pause i deler av perioden, men er nå kommet i gang igjen for 
postpensjonister på følgende steder:  
ROGNAN - hver tirsdag kl 12.00 på kafe OASEN på Samvirkelaget.  
FAUSKE – annen hver onsdag i måneden - kl 13.00 på Jernbanekafeen.  
BODØ- hver fredag kl 11.30 på kafe GIDSKEN på flymuseet.  
SVOLVÆR - hver onsdag kl 12.00 på kafe Bacalao.   
  

• Salten og Lofoten avdeling begynte for noen år siden å arrangere julelunsj etter 
forslag fra medlemmene. Avdelingen subsidierer julebespisningen for medlemmene 
med en lik sum på alle steder. I 2023 er det arrangert julelunsj/julebord på følgende 
steder:   
Bodø 43 deltakere 
Fauske 17 deltakere 
Saltdal 14 deltakere 
Svolvær 8 deltakere 
Alle medlemmer ble sponset med kr 300,- på julelunsjene 
 
Avdelingen har også arrangert en bildekveld der Liv og Olaf Larsen har vist bilder fra 
turer som avdelingen har hatt opp gjennom tidene. Arrangementet fant sted på Egna 
i Bodø med servering av ost og vin. Dette var et populært tiltak og bør gjentas. 
 

• Salten og Lofoten avdeling har i løpet av året 2022/2023 fått digitalisert ca 2000 
bilder. Det er bilder som har stått på kontoret på Postterminalen - i fotoalbumer og 
konvolutter. Originalbildene er levert Arkiv i Nordland for bevaring, mens avdelingen 
har digital kopi av bildene.  

  

10. Spesielle temaer på medlemsmøtene.  

Salten og Lofoten avdeling har som målsetting å ha kulturelt eller faglig innslag på 
medlemsmøtene så langt det er mulig. I denne årsmøteperioden har vi hatt en fra Bodø 
2024, Nicole Furnes med presentasjon av BODØ 2024 
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Siri Arntsen Ratnarajan og Janakan Ratnarajan (Fabric +) kom og fortalte om aldersvennlige 
vinterbyer, seniortråkket og hadde en spørreundersøkelse som er brukt videre i deres 
arbeid,  

Camilla Helgesen fra Bodø kommune fortalte om å dyrke på balkongen/i egen hage/ i 
nabolaget  

på turen til Holandsfjorden fikk vi høre om Myrvoll kulturgård 

 I september ble det bilder og foredrag fra turen til Finland og Estland 

Analoge tjenester i Banken var tema i oktober, men vi fikk ingen foredragsholder om 
emnet.  

I november kom Janakan Ratnarajan og Ingunn Lindbach (Fabric +) og fortalte om hva de 
hadde funnet av hindringer for eldre i den Nord-Norske vinteren.  

11. SLUTTORD  

Styret vurderer årsmøteperioden 2023 som et bra arbeidsår. Avdelingen har arbeidet 
aktiv for å opprettholde medlemsnivået fra 2023 til 2024, men innser at det er få nye 
medlemmer å hente. Vi oppfordrer derfor våre medlemmer om å snakke varmt om vår 
forening til kolleger som ikke har meldt seg inn i foreningen. Foreningen har ikke klart 
å rekruttere flere nye medlemmer enn hva vi har mistet. Når det gjelder 
aktivitetsnivået i foreningen, så mener vi at vi nå er på vei tilbake til det 
aktivitetsnivået vi har hatt tidligere år.  

 Bodø 2. februar 2024 

 

 

Wiggo Nilsen  Britt-Konny Hansen Lisbeth Jakobsen  

Leder   nestleder   økonomiansvarlig 

 

 

Arnt Holm  Jan Kåre Barstrand Arnstein Kjelaas 

Sekretær  styremedlem  varamedlem                                                                                                                                                                                  
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